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Vážená paní primátorko, vážená paní starostko, vážený pane starosto, 
vážená paní tajemnice, vážený pane tajemníku, 

  

prosíme Vás, kde jste v roli zřizovatelů mateřských škol, nerušte zcela jejich provoz. Je třeba 
se postarat o děti těch zdravotníků, hasičů, policistů a dalších zaměstnankyň a zaměstnanců 
nezbytných veřejných služeb, ale také o děti prodavaček, řidičů, skladnic a skladníků a celé 
dlouhé řady dalších profesí. Ne každý má možnost "hlídání" školkových dětí v širší rodině. 
Pokud toto nezajistíme, nebude možné udržet stav, kdy se o nemocné má kdo postarat, kdy 
si máme kde nakoupit a máme si co nakoupit atd. Navíc vláda požaduje udržení hospodářské 
aktivity alespoň v rámci možností, v omezené výkonnosti. 

Podobná je potřeba postarat se o zajištění péče o děti mladšího školního věku (do cca deseti 
let). 

Personál mateřských a základních škol je k dispozici (a je "pod platem"), budovy a prostory 
jsou provozuschopné. Je třeba využít přednostně kvalifikovaného, státem placeného 
personálu. 

Je vhodné přitom zajistit co nejmenší skupiny, ideálně do deseti dětí (stát předpokládá do 
patnácti dětí, pokud bude více skupin, pak je třeba je oddělit a zajistit dodržování 
hygienických pravidel. Zájem je třeba uspokojovat, neodmítat, veřejnosti dát najevo, že 
služba existuje.  

Protože nyní již existuje i povinnost vyplývající z usnesení vlády České republiky (obce byly 
obeslány Hasičským záchranným sborem Kraje Vysočina)  zajistit péči o děti 3 – 10 let věku 
pro rodiče z vybraných zaměstnaneckých skupin, budou někteří z Vás osloveni odborem 
školství, mládeže a sportu Krajského úřadu Kraje Vysočina, členkou Rady Kraje Vysočina paní 
Ing. Janou Fialovou popř. i panem hejtmanem MUDr. Jiřím Běhounkem s žádostí nebo i 
nařízením systémového řešení. 

  

Děkuji Vám za vstřícnost a pochopení. 

  

Starostkám a starostům malých obcí se omlouvám za obtěžování tímto e-mailem, pro ně je 
to pro informaci. 

  

Zdeněk Kadlec, ředitel krajského úřadu 

  



 


